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Zápis z jednání VV dne 21. 5. 2024 – 05/2024 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák (do 15:05) , Václav Culka, Jan Kovář, 

Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jiří Dufek, Petr Musil  

Hosté:  Tomáš Frank, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Veronika Jelínková, Roman 

Urbář (do  13:00), Michal Havelka (od 10:00  do 11:13 ), Jakub Podlucký  (od 11:23  

do 11: 27), Radim Drášil – notář (od 11:23  do 11: 27) 

Omluveni:  Zdeněk Mlčoušek, Petr Chvojka 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Martin Musil, Petr Musil 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 

Zahájení: 09:34 

Ukončení: 16:10 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 04/2024 a programu jednání 05/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Rozpočet 2024 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Český florbal s.r.o. 

7) Licenční řízení 

8) Rozvojový plán 

9) Informace ze sekretariátu 

10) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV 

11) Mezinárodní záležitosti 

12) MS 2025 

13) Valná hromada 

14) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

15) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

16) Realizační týmy reprezentace 

17) Oddílové projekty 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. 

ligy mužů v sezóně 2023/2024 

41) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

42) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost 

v jednotlivých regionech 

43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

44) Nové a zrušené oddíly 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 04/2024 a programu jednání 05/2024 

 

Viz výše. D. Novák avizoval, že vzhledem k množství pozvaných hostů na jednání VV, může 

v průběhu jednání docházet k předsouvání některých bodů programu (zejména bodů licenční řízení 

a Český florbal s.r.o.) 

 

Usnesení č. 01/05/24: VV 

- schvaluje zápis z jednání VV 04/2024 

- schvaluje program jednání VV 05/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 05/2024 M. Musila a P. Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Usnesení 12/06/23 nebylo splněno, protože pro jeho splnění 

je nutné vyřešit mezinárodní termínovou listinu IFF. Splnění zmíněného usnesení tak bude 

termínově přeřazeno až na konec listopadu 2024. 

 

Usnesení č. 02/05/24: VV 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

- schvaluje změnu termínu plnění usnesení č. 12/06/2023 na 30. 

listopadu 2024 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

EKO – komise jednala 15.5.; hlavními body byla příprava materiálů pro VV a VH včetně aktualizace 

provozních, regionálních a projektových rozpočtů 2024. Současně komise probírala naplňování 

střednědobé finanční strategie a její případnou aktualizaci. 
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KIN – komise jednala 2. 5., příprava materiálů pro VH; aktuální informace z Projektu 5 sportů, 

zhodnocení činnosti komise za poslední rok. 

KRD – komise jednala 7. 5. telekonferenčně; hlavním i body byla finalizace materiálu Zhodnocení 

činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 pro předložení na VV; Příprava materiálu 

Seznam rozhodčích a delegátů pozvaných na celostátní školení pro sezónu 2024/2025 - KRD 

rozdělila současné rozhodčí na listiny – finální materiál bude předložen na červnové jednání; 

Příprava materiálu Nominace rozhodčích a observerů IFF pro období 2025/2026 – KRD ještě 

komunikuje s rozhodčími, které zvažuje doplnit na volná místa na mezinárodní listině pro soutěže 

žen – finálně bude materiál předložen na červnové jednání; udělení sankcí rozhodčím a delegátům 

za nedostatečný počet absolvovaných seminářů během sezóny 2023/2024; příprava setkání 

s oddíly Livesport Superligy (setkání nakonec neproběhlo z důvodu nízkého zájmu oddílů); 

diskutováno vyjádření pro ORK ve věci odvolání rozhodčích Kostinek – Reichelt proti udělené 

finanční pokutě. 

KVM – 14.5. kombinovaně, hlavními body jednání byla diskuse v oblasti soutěže 4+1 v kategorii 

mladších žáků (byl představen finský model); informace z oblasti trenérského vzdělávání a včetně 

studia licence A; diskuse ohledně věkové kategorie ČEPS Cup; MČR starších žáků výborně 

zorganizováno; webinář k soutěži dorostenců. 

 

KR – komise jednala 14. 5. telekonferenčně; informace o aktuálním dění u reprezentačních týmů a 

také o proběhlém MS juniorek v Lahti – o zápasech českého týmu, fungování realizačního týmu, 

organizaci turnaje; RT žen – příprava materiálu pro jednání VV; 

 

Členové VV se zabývali hodnocením MS juniorek ve Finsku a kladně hodnotili zisk další medaile. Z. 

Svobodová následně krátce doplnila svůj pohled na průběh samotného šampionátu a také ohledně 

fungování reprezentačního týmu. 

 

KS – komise jednala 6. 5.; hlavními body byla předkládaná Zpráva o průběhu ligových soutěžích; 

okrajově koncepce komise (z důvodu končícího mandátu); licenční řízení; diskuse o úpravách 

termínové listiny IFF zasahující do oblasti soutěží (superpohár, finále poháru, SFF apod.) 

 

KRP – komise měla neformální jednání 4. 5., kde proběhla rekapitulace za poslední období, debata 

k doplnění Extraligy žen a byly diskutovány možné směry vývoje oblasti RP. 

 

KEFAM – komise jednala 14. 5.; hlavními body byly informace o sestupujících týmech z elitních 

soutěží a přehled nově postupujících oddílů do elitních soutěží; příprava předkládaného materiálu 

Analýza divácké návštěvnosti a Zpráva o průběhu projektů Livesport Superligy, ČEZ Extraligy žen 

a 1. ligy mužů 2023/2024; příprava Galavečeru florbalu 2024; koncepce komise stále v procesu 

diskuse a bude předložena v nejbližším období; R. Urbář informoval o statistikách u 

videoplatforem, přičemž se čeká na finální data, ale i tak hodnoceno pozitivně. 
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KRO – 6. 5. 2024 telekonferenčně; hlavními body jednání byly aktuální informace z PP3 – seznam 

oddílů přihlášených do sezony 2024/2025; finální podoba koncepce KRO; časový harmonogram 

příprav Rozvojového plánu ČF a informace k setkání hejtmanů a RVV s prezidentem a VV ČF, 

které se bude konat 1. 6. 2024 v Brně; přehled vypsaných dotačních programů; zhodnocení 

činnosti komise za volební období.  

 

P. Musil následně okomentoval připravované srpnové setkání zástupců KRO s regiony. Z důvodu 

voleb na nadcházející VH může být letošní setkání více postaveno na pracovnících sekretariátu 

než na členech komise.  

 

Usnesení č. 03/05/24: VV 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

 

Vzhledem k příchodu pozvaného hosta následoval bod č. 7 schváleného programu. 

 
 
AD 04) Rozpočet 2024 
 
D. Novák za EKO předložil ke schválení aktualizovanou verzi Provozních rozpočtů 2024. Současně 

předložil i aktualizace regionálních a projektových rozpočtů. T. Frank členům VV blíže okomentoval 

a poukázal na některé detaily zejména u provozních rozpočtů, kde zásadní vliv na úpravu měla 

potvrzená výše podpory od NSA a také aktuální dopočítání dopadu velkého zájmu ve školských 

soutěžích. 

 

Usnesení č. 04/05/24: VV 

- schvaluje aktualizovanou verzi Provozních rozpočtů 2024  

- bere na vědomí aktualizovanou verzi Regionálních rozpočtů 2024 

- schvaluje aktualizovanou verzi Rozvojových rozpočtů 2024 

 

Po tomto bodu došlo k formálnímu přerušení jednání VV a následovala část spojená s bodem č. 6 

schváleného programu. Za přítomnosti notáře byla řešena záležitost změny zakladatelské listiny ČF 

s.r.o. 

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Začal změnou stanov ČOV taženou 

zejména olympijskými sporty, které tímto určitě posílily svojí pozici, což v kontextu jednotnosti celého 

sportovního prostředí může vyvolávat různá rizika. Například zrušená pozice místopředsedy ČOV 

za složky (neolympijská část) byla vnímána jako určitá kotva této části sportovního prostředí. 

Dále předložil informace o přidělené podpoře NSA na rok 2024, kdy došlo v souhrnu všech programů 

k navýšení o cca 5 mil. Kč ve prospěch ČF proti plánu v rozpočtu. P. Musil doplnil informace o 
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navýšení alokace dotace pro prioritizované sporty. Dále krátce okomentoval proces tvorby nového 

zákonu o sportu. Na závěr D. Novák informoval o volební VH ČUS, která proběhne v červnu.  

 

Usnesení č. 05/05/24: VV 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o změně stanov ČOV  

- bere na vědomí informace o přidělené podpoře NSA 

- bere na vědomí informace k návrhu zákonu o sportu 

- bere na vědomí informace o volební VH ČUS 

 

 

AD 06) Český florbal s.r.o. 

 

V rámci bodu byla zahájena valná hromada ČF s.r.o. 

 

V první řadě byl předložen rezignační dopis jednatele F. Šumana na pozici jednatele společnosti 

Český florbal s.r.o. a byla předložena úprava zakladatelské listiny spočívající ve snížení počtu 

jednatelů ze 3 na 2. U tohoto kroku byl přítomen notář, JUDr. Radim Drášil, který změnu ohledně 

počtu jednatelů v zakladatelské listině řešil. 

 

Následně R. Urbář obsáhle prezentoval základní nastavení a cíle ČF s.r.o. Dostal se i k hodnocení 

některých cílů a informoval o cílech pro následující období.  

 

R. Urbář a D. Novák dále předložili materiály k Český florbal s.r.o., a to účetní uzávěrku 2023 v plném 

rozsahu a rozpočet 2024 (který je standardně schvalován jako součást rozpočtu ČF). Současně D. 

Novák informoval o změně auditorky a členové VV byli seznámeni s výsledkem auditu ČF s.r.o. - 

výsledek je bez výhrad. 

 

Usnesení č. 06/05/24: VV 

- bere na vědomí rezignaci F. Šumana na pozici jednatele Český florbal 

s.r.o. 

- schvaluje úpravu zakladatelské listiny 

- schvaluje účetní uzávěrku 2023 

- bere na vědomí rozpočet 2024 

- schvaluje společnost AV-Auditing s.r.o. DIČ CZ49285220 na 

následující 4 roky 

- bere na vědomí zprávu auditorky 

 
VH ČF s.r.o. byla následně ukončena. 
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AD 07) Licenční řízení 

 

M. Havelka za LicK předložil materiál Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k oddílovému 

licenčnímu řízení pro sezónu 2024/2025. Okomentoval průběh licenčního řízení s detaily některých 

oddílů. Členové VV se dotazovali na některé případy, které M. Havelka dovysvětlil. 

Dále byla předložena odvolací zpráva jako podklad k řešení oddílu Black Angels včetně odvolání 

oddílu Black Angels proti neudělení oddílové licence. M. Havelka obsáhle okomentoval celý průběh 

jednání s oddílem Black Angels od května 2023 do rozhodnutí LicK 13.5.2024. Členové vznesli 

několik dotazů a o dané problematice dlouze diskutovali. T. Frank na závěr okomentoval 

diskutovanou problematiku s přesahem do PP3 a oblasti dotace MHMP, kde je oddíl přihlášen. 

Závěrem členové VV vzali na vědomí materiál Zpráva Licenční komise k oddílovému licenčnímu 

řízení pro sezónu 2024/2025 a odvolací zprávu Black Angels pro VV.  

Následně došlo na hlasování o potvrzení odvolání oddílu Black Angels proti neudělení licence. Před 

hlasováním se Jiří Dufek, z důvodu jeho prvoinstančního rozhodování v licenční komisi vyloučil 

z hlasování, tj. hlasovalo 8 členů VV. Martin Musil vyjádřil názor, že se cítí být ve střetu zájmu, ale 

VV mu nebyl doporučen žádný konkrétní postup. Hlasování Pro – 0; proti 7, zdržel se – 1. 

VV zamítl odvolání oddílu Black Angels a potvrdil stanovisko licenční komise ve věci neudělení 

oddílové licence a konstatoval, že LicK dodržela postup, nepřekročila svoje pravomoci při 

rozhodování a v rámci licenčního řízení neporušila legislativní předpisy Českého florbalu a pověřila 

licenčního manažera informovat oddíl BA. 

 

Usnesení č. 07/05/24: VV 

- bere na vědomí materiál Licenční řízení – Zpráva Licenční komise k 

oddílovému licenčnímu řízení pro sezónu 2024/2025 

- bere na vědomí odvolací zprávu k licenčnímu řízení s oddílem Black 

Angels 

- zamítá odvolání oddílu Black Angels a potvrzuje stanovisko LicK ve 

věci neudělení oddílové licence pro soutěžní ročník 2024/2025 

 
 
AD 08) Rozvojový plán 

 

D. Novák předložil návrh nového Rozvojového plánu ke schválení 26. valnou hromadou na období 

2024–2034 a krátce podklad okomentoval. Upozornil zejména na nové cíle, které byly na základě 

předchozích diskusí do nového rozvojového plánu zapracovány. 

 

Usnesení č. 08/05/24: VV 

- schvaluje Rozvojový plán 2024-2034 

- ukládá předložit ke schválení na 26. valné hromadě 

Zodpovídá: D. Novák Termín: 2. 6. 2024 
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AD 09) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. V rámci bodu poukázal na předložený přehled 

identifikovaných střetů zájmu dle domluvené metodiky. Současně byli členové VV seznámeni 

s aktuálními informacemi k Street Floorball League, Galavečeru florbalu a ohledně spuštění 

přihlášek do soutěží na 2024/2025, které členové VV krátce diskutovali. 

 

Usnesení č. 09/05/24: VV 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí aktuální přehled střetu zájmů 

- bere na vědomí aktuální informace k SFL 

- bere na vědomí aktuální informace ke Galavečeru florbalu 

- bere na vědomí aktuální informace k přihláškám do soutěží na 

sezónu 2024/2025 

 

 

AD 10) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil program Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem 

a VV ČF, které proběhne 1. června 2024 v Brně. P. Musil okomentoval koncept a body na programu 

společného setkání. 

 

Usnesení č. 10/05/24: VV 

- schvaluje program Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV 

s prezidentem a VV ČF 

 

 

AD 11) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. T. Frank informoval o řešení 

Champions Cupu včetně stavu nadcházejícího ročníku, kdy je otevřena možnost přihlášení. 

Poukázal na fakt, že u projektu se hodně diskutuje jeho finanční náročnost a také tlak na IFF, že 

tímto projektem podporuje pouze čtyři členské země. Další vývoj bude mezinárodně řešen a o stavu 

bude informovat na některém z následujících jednáních VV. Členové VV krátce diskutovali důvody 

nenaplnění předpokladů financování projektu. 

Dalším tématem byla Mezinárodní termínová listina, která se stále řeší. Na posledním jednání VV 

IFF byla vytvořena nová pracovní skupina, kde má ČF svého zástupce (F. Šuman), která se bude 

snažit téma posunout k finálnímu návrhu. 

Byly předloženy informace k průběhu MS 3+1, které proběhlo v Lahti současně s MS juniorek. Z. 

Svobodová obsáhle okomentovala. Její příspěvek doplnili P. Galasovský a T. Frank o své postřehy. 

Členové VV diskutovali budoucnost tohoto rozvojového konceptu i budoucí přístup samotného ČF. 

  



 

Zápis z jednání VV květen 2024 - ověřený.docx 8/11 

Usnesení č. 11/05/24: VV 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace Champions Cup 

- bere na vědomí informace k mezinárodní termínové listině 

- bere na vědomí informace k MS 3+1 

 

 

AD 12) MS 2025 

 

D. Novák předložil aktuální informace k domácímu MS žen 2025. Informoval členy VV o uzavření 

smlouvy s IFF. Dále o průběhu klíčového setkání se zástupci NSA, kde byla předložena prezentace 

projektu včetně dopadů akce do společnosti. V rámci řízení usilujeme o zařazení šampionátu mezi 

významné sportovní akce mimořádné důležitosti pro rok 2025. Dále proběhly schůzky se zástupci 

regionálních oddílů, které by se mohly zapojit do organizace akce. Připravuje se také prezentace 

šampionátu na valné hromadě ČF. 

 

Usnesení č. 12/05/24: VV 

- bere na vědomí aktuální informace k domácímu MS žen 2025 

- bere na vědomí informace o uzavření smlouvy s IFF 

- bere na vědomí informace o průběhu klíčového setkání se zástupci 

NSA při prezentaci šampionátu při zařazení do významných 

sportovních akcí mimořádné důležitosti 

- bere na vědomí informace o schůzkách se zástupci regionálních 

oddílů, které by se mohly zapojit do organizace akce 

 

 
AD 13) Valná hromada 

 

D. Novák a T. Frank předložili materiály pro 26. valnou hromadu, a to Ekonomickou zprávu, Zprávu 

předsedy ORK, Zprávu DK, Zprávu AK. Dále byl předložen Přehled vyplacené oddílové podpory za 

sezónu 2023/2024. Členům VV byla předložena připravená prezentace k programům podpory a také 

prezentace k činnosti komisí za poslední období. 

 

Členové VV diskutovali především zprávu předsedy ORK. Jelikož legislativa ČF ani program jednání 

VH v Brně nikde neuvádějí nic o tomto formátu, (ale pouze vždy uvádí zprávu celé komise ORK) je 

tato zpráva považována VV ČF jako průběžná informační pouze pro potřeby VV a byla dokonce 

v tomto duchu opatřena vodoznakem „pro potřeby VV“. Proto nemůže být uvedena s ostatními 

materiály ve složce pro delegáty celostátní VH v Brně, což je v rozporu s požadavky legislativy ČF. 

VV konstatoval, že se tato situace opakuje a že ORK opakovaně nedodržuje legislativu ČF. Zpráva 

pro celostátní VH měla být k projednání VV ČF k dispozici 2.5.2024 tj. 30 dní před celostátní VH a 

především jako zpráva, která bude projednána celou komisí na jednání ORK a poté s existujícím 

veřejným zápisem. 
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VV pověřil prezidenta Daniela Nováka, aby s předsedou ORK celou záležitost projednal a informoval 

ho o legislativních nedostatcích v procesech ORK. 

 

Na závěr bodu informoval D. Novák o kandidátech do voleb na VH. 

 

Usnesení č. 13/05/24: VV 

- bere na vědomí Ekonomickou zprávu 

- bere na vědomí informační zprávu předsedy ORK 

- bere na vědomí Zprávu DK 

- bere na vědomí Zprávu AK 

- bere na vědomí Přehled vyplacené oddílové podpory za 2023/2024 

- bere na vědomí prezentaci k PP 2024 

- bere na vědomí prezentaci o činnosti komisí za poslední období 

- bere na vědomí přehled kandidátů do celorepublikových orgánů ČF 

- ukládá projednat legislativní procesy ORK 

Zodpovídá: D. Novák Termín: 24.5.2024  

 

 

AD 14) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace a požádal 

o odklad na některé z následujících jednání. 

 

Usnesení č. 14/05/24: VV 

- schvaluje přesun bodu na některé z následujících jednání 

 

 

AD 15) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

 

P. Musil předložil finalizovaný materiál Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů. Ke koncepci již 

nebyla diskuse a byla tak rovnou schválena. 

 

Usnesení č. 15/05/24: VV 

- schvaluje finalizovaný materiál Koncepce oblasti regionů a rozvoje 

oddílů 

- ukládá zveřejnit na webu ČF a informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil Termín: 31. 5. 2024 

 

 

AD 16) Realizační týmy reprezentace 
 
V. Culka za KR předložil a krátce okomentoval návrh na složení Realizačního týmu reprezentace 
žen pro přípravný cyklus 2024–2025. 
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Usnesení č. 16/05/24: VV 

- bere na vědomí složení Realizačního týmu reprezentace žen 

 
 
AD 17) Oddílové projekty 

T. Frank předložil materiál Oddílové projekty 2024.  

Usnesení č. 17/05/24: VV 

- schvaluje sloučení oddílů Torpedo Havířov a 1. SFK Havířov na 

Torpedo Havířov 

- schvaluje rozdělení oddílu FBK Sršni Na oddíly FBK Sršni a Warriors 

Nový Jičín 

- schvaluje převod práv z DDM Děčín na Florbal Děčín 

- podmínečně schvaluje převod práv z TJ Sokol Kostelec na Hané na 

SXMRLD Prostějov; poplatek 2 000,- Kč hradí SXMRLD Prostějov 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen, 1. ligy mužů v sezóně 2023/2024 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů v sezóně 2023/2024. Nicméně vzhledem k jeho 

nepřítomnosti v době projednávání tohoto bodu se členové VV shodli, že nebude projednán a bude 

předložen ještě jednou na následujícím jednání. 

 

Usnesení č. 40/05/24: VV 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 41) Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Zhodnocení činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 

2023/2024. Členové VV byli blíže seznámeni s materiálem a diskutovali se i některé obsahové 

záležitosti. 

 

Usnesení č. 41/05/24: VV 

- bere na vědomí materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení 

vyšší prestiže rozhodčích 
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AD 42) Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční podporu a jejich 

úspěšnost v jednotlivých regionech 

 

L. Laštovička předložil materiál Přehled vypsaných dotačních programů s možností získat finanční 

podporu a jejich úspěšnost v jednotlivých regionech. 

 

Usnesení č. 42/05/24: VV 

- bere na vědomí materiál Přehled vypsaných dotačních programů s 

možností získat finanční podporu a jejich úspěšnost v jednotlivých 

regionech 

 

 

AD 43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží. Nicméně vzhledem 

k nepřítomnosti Z. Mlčouška, se u tohoto bodu členové VV domluvili na přesunu na následující 

jednání. 

 

Usnesení č. 43/05/24: VV 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 44) Nové a zrušené oddíly 

 

T. Frank předložil materiál ohledně nových a zrušených oddílů. Krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 44/05/24: VV 

- bere na vědomí materiál Nové a zrušené oddíly 

 

 

D. Novák se v závěru jednání dotazoval členů VV, zda očekávají nějaká témata do diskuse na VH, 

na které by bylo zapotřebí se důkladněji připravit. Členové obsáhle diskutovali. 


